
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Materskej škole,  Obrancov mieru 

400/51, Rajec, konaného v MŠ dňa 28.6.2016 
 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní : Marta Pekarová – PN – ospravedlnená  

                      Mgr. Bohdan Jonek – neospravedlnený 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie Školského vzdelávacieho programu 

3. Rôzne 

 

Ad 1/ 

Prítomných privítal podpredseda RŠ Mgr. Jozef Dubovec a oboznámil ich s programom.  

Konštatoval, že Rada školy je uznášania schopná, nakoľko bola zúčastnená nadpolovičná 

väčšina  členov Rady školy.    

 

Ad2/  

Riaditeľka materskej školy p. Jana Demeterová oboznámila prítomných so Školským 

vzdelávacím programom. Konštatovala, že nový školský vzdelávací program bol prerokovaný 

v pedagogickej rade, bude platný od 1.9.2016 a bude mať názov “Náš detský raj”. Pri tvorbe 

školského vzdelávacieho program bolo vytvorené aj logo materskej školy. Školský vzdelávací 

program bude k nahliadnutiu v každej triede a zároveň bude zverejnený na webovom sidle 

mesta Rajec. Členovia rady školy ku školskému vzdelávaciemu program nemali žiadne 

pripomienky a prijali nasledovné uznesenie : 

 

Uznesenie č. 5/2016 : 

Rada školy  

1. prerokovala  

Školský vzdelávací program „Náš detský raj“ 

 

      2. berie na vedomie 

          Školský vzdelávací program „Náš detský raj“ 

 

 

za : 5 proti : 0 zdržal sa : 0 

Mgr. Jozef Dubovec, 

Katarína Biela, Ing. Zuzana 

Žideková, Ivana 

Zbýňovcová, Vlasta 

Lednická 

  

 

Ad 3/ 

p. Katarína Biela – rodičia žiadajú, aby mesto Rajec zabezpečilo zamestnancov,  ktorí pracujú 

pod mestom na obrúsenie a náter preliezok a   hojdačiek, 

 

Ivana Zbýňovcová – konštatovala, že aj rodičia, ktorých deti navštevujú materskú školu sa 

môžu zapojiť do “brigády” na obrúsenie a náter preliezok a hojdačiek, nakoľko mesto Rajec 

nemá dostatok  zamestnancom, je zamestnaný jeden údržbár, ktorý nemá na  starosti len 

materské školy,  



 

p. Jana Demeterová – konštatovala, že táto požiadavka je na Mestskom úrade,  

 

p. Katarína Biela – odpovedala, že väčšina rodičov je zamestnaná a nemajú dostatok času, 

 

Ing. Zuzana Žideková – konštatovala, aby sa táto požiadavka dala do plánu údržbárovi a v 

čase keď bude materská škola v mesiaci august zatvorená sa podľa možnosti aj zrealizovala, 

 

Ing. Zuzana Žideková – sa informovala koľko nebolo vybavených žiadostí na prijatie detí do 

materských škôl na školský rok  2016/2017, 

 

Ivana Zbýňovcová – konštatovala, že nebolo vybavených 19 žiadostí,  

 

Ing. Zuzana Žideková – sa spýtala či Ivana Zbýňovcová preverovala v okolitých  obciach 

koľko je detí, ktoré by mohli byť zaradené do  “integrovanej triedy” v materskej škole, 

nakoľko materská škola disponuje s hnuteľným majetkom, ktorý bol využívaný v minulosti a 

na základe nevybavených žiadostí by sa dal prípadne využiť,  

 

Ivana Zbýňovcová – konštatovala, že prieskum detí po okolitých obciach nerobila, nakoľko 

rodičia, ktorí majú deti s postihnutím využívajú špeciálne materské školy, kde sa týmto deťom   

môžu viac venovať, nakoľko v triede majú menší počet detí, nie ako v klasickej materskej 

škole,  

 

Ing. Zuzana Žideková – položila riaditeľke materskej školy otázku, či hnuteľný majetok 

“intergovanej triedy” bol ponúknutý na odpredaj  mestom Rajec, nakoľko riaditeľka 

materskej školy písomne doručila na Mestský úrad v Rajci stanovisko, že tento majetok sa v 

materskej škole nevyužíva a je prebytočný, 

 

p. Jana Demeterová – odpovedala, že vzhľadom k tomu, že mesto Rajec teraz realizuje 

rekonštrukciu druhej materskej školy, ponuka odpredaju prebytočného hnuteľného majetku 

realizované nebola. 

 

Na záver predseda RŠ poďakoval prítomným za účasť a o 15.50 hod. ukončil zasadnutie. 

 

 

Zapísal : Mgr. Jozef Dubovec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


